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1 17-jun-20 VVD algemeen Taalgebruik Eerder dit jaar heeft burgerlid Floris van Loon in de commissie sociaal
domein een presentatie gedaan over het taalgebruik op de website. Ook in de
jaarstukken staan er zinnen in die voor inwoners, zelfs hoogopgeleide inwoners, niet
leesbaar zijn. Sterker nog, is er uit deze passages niet op te maken wat er is
gebeurd, door welke personen, voor welk bedrag, in welke frequentie en om welke
reden. De raad is het controlerende orgaan maar met algemene zinnen met
kantoortaal wordt de controleerbare taak onmogelijk. Enkele voorbeelden: "Met een
plan van aanpak waarin doel, uitvoering, verantwoordelijkheid en onderhoud is
gewaarborgd wordt het faciliteren van burgerinitiatieven steeds professioneler. We
hebben financiën, capaciteit en gereedschappen ingezet om te helpen de
verschillende initiatieven succesvol tot uitvoer te brengen." "We borgen ruimtelijke
adaptatie in richtlijnen voor stedelijk water, openbare ruimte en groen en bouw, met
aandacht voor planvorming, uitvoering, inkoop en beheer in de eigen organisaties.
Daar waar dit opportuun was, hebben we dit geborgd." "Aan de hand van de college
agenda werken we actief aan het onderhouden van het netwerk en we breiden dat
uit op relevante thema's. Met gerichte werkbezoeken / ontvangsten geven we hier
invulling aan."
- Welke aandacht wordt er besteed aan Heldere Taal in de organisatie?
- Welke aandacht wordt er besteed om teksten in stukken van de P&C-cyclus
SMART te maken?

politiek Henk 
Kielman

Het college staat altijd open voor suggesties die de leesbaarheid en toegankelijkheid van de
jaarrekening en andere P&C-stukken vergroten. Het voornemen is om bij de start van de
Programmabegroting 2021 vooraf in overleg te gaan met afdeling Communicatie. Doelstelling
daarbij is een manier (de hoe vraag) te vinden om de leesbaarheid en het SMART maken
van de teksten ten opzichte van voorgaande P&C stukken te verbeteren. We zullen er ook op
letten In de begroting doelstellingen smarter te formuleren zodat we er ook smart op kunnen
rapporteren.

2 17-jun-20 VVD 16 en 63 We stimuleren en faciliteren burgerinitiatieven: VVD Woensdrecht leest de volgende
standen van zaken: "Bewonersinitiatieven worden steeds meer aan de voorkant
uitgewerkt. Met een plan van aanpak waarin doel, uitvoering, verantwoordelijkheid
en onderhoud is gewaarborgd wordt het faciliteren van burgerinitiatieven steeds
professioneler" en "We hebben financiën, capaciteit en gereedschappen ingezet om
te helpen de verschillende initiatieven succesvol tot uitvoer te brengen. Waar nodig
zijn er gesprekken gevoerd om de gestelde kaders (opnieuw) uit te leggen." VVD
Woensdrecht vindt burgerinitiatieven belangrijk. Verantwoordelijkheid, sociale
rechtvaardigheid en vrijheid zijn belangrijke waarden en burgerinitiatieven passen
hierbij. Naar aanleiding van deze passages de volgende vragen: - Hoe vergaat het
de burgerinitiatieven? Verloopt de professionalisering volgens plan?
- Hoeveel gesprekken zijn er gevoerd met burgerinitiatieven?
- "Er zijn financiën, capaciteit en gereedschappen ingezet". Uit de Jaarrekeningen
valt niet te herleiden wat bedoeld wordt. Kan het college verduidelijken wat hiermee
wordt bedoeld?

politiek Jeffrey 
van 
Agtmaal

Het gaat goed met de burgerinitiatieven. Dit maken we op uit de groeiende hoeveelheid
aanvragen die we ontvangen, de initiatieven die gekopieerd worden in andere kernen
vanwege het behaalde succes en het regelmatige contact met deze initiatiefnemers. Ook na
de uitvoering van de projecten. Er werden in 2019 bijna dagelijks gesprekken gevoerd met
initiatiefnemers (over de plannen, de uitwerking, de beslissingen van het college, de
uitvoering, de evaluatie en nadien het reguliere contact of alles nog volgens afspraak en
wens verloopt, wat regelmatig uitmondt in nieuwe initiatieven). Hieruit trekken we lering om te
professionaliseren, zoals het werken met een Plan van Aanpak. In dit plan waar we in 2019
mee zijn begonnen wordt vooraf besproken wie waarvoor verantwoordelijk is (zowel in de
uitvoering als achteraf in het onderhoud). Soms werden er enkel ideeën ingediend. Hierbij
moesten we de kaders van een burgerinitiatief uitleggen (dat het soms geen taak van de
gemeente is, dat de gemeente wel achter het idee staat, maar dat ze zelf moeten (helpen bij)
uitvoeren en onderhouden). Dat zullen er in 2019 ongeveer 20 zijn geweest.    
Met financiën wordt bedoeld: initiatievenpot, de pot voor groeninitiatieven, de iDOP-gelden en
de reguliere budgetten, zolang het budget het toelaat.
Daarnaast wordt er ook geholpen met andere middelen, zoals capaciteit (voornamelijk de
buitendienst, denk aan weghalen, gereedmaken en/of plaatsen in de openbare ruimte) en
gereedschappen (zoals uitlenen van vuilprikstokken, vuilniszakken, hekwerk etc.)
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3 17-jun-20 VVD 39

Indicatoren WMO-cliënten met een maatwerkarrangemen t. De indicator is voor 
Woensdrecht aan de hoge kant. Bovendien stijgt het aantal cliënten met een 
maatwerkarrangement. kan de gemeente verklaren waarom het aantal cliënten aan 
de hoge kant is en stijgt? 
In de landelijke politiek is er veel te doen rond de verlaging van de eigen bijdrage. 
Vooral hoge inwoners kunnen makkelijker aanspraak maken op wmo. Herkent de 
gemeente dit beeld in Woensdrecht?

politiek Lars van 
der Beek

Het klopt dat de indicator voor de gemeente Woensdrecht aan de hogere kant is.
Woensdrecht vergrijst, net als de rest van Nederland, in rap tempo. Hierbij loopt onze
gemeente zelfs vooruit op de landelijk trends. We zien dit goed terug in de zogenaamde
grijze druk, een cijfer dat de omvang van de groep 65+ gerelateerd aan het aantal 20-64
jarigen in die bevolking weergeeft. Hiermee krijgen we inzicht in de verhouding van de
ouderen tot het werkende deel van de bevolking. Deze grijze druk bedraagt in Woensdrecht
nu al zo’n 43 procent, waarbij dit cijfer landelijk zo’n 33 procent beslaat (CBS, 2019).
Daarnaast stijgt het aantal cliënten inderdaad ook als gevolg van het verlagen van de eigen
bijdrage per 1 januari 2019, ook wel het ‘abonnementstarief’ genoemd.

4 17-jun-20 VVD 39 Ruimtelijke adaptatie "We borgen ruimtelijke adaptatie in richtlijnen voor stedelijk
water, openbare ruimte en groen en bouw, met aandacht voor planvorming,
uitvoering, inkoop en beheer in de eigen organisaties. Daar waar dit opportuun was,
hebben we dit geborgd." VVD Woensdrecht kan niet uit de rekening opmaken wat
hier gebeurd is. Wat wordt hier bedoeld?

politiek Jeffrey 
van 
Agtmaal

Klimaatadaptatie (ruimtelijke adaptatie) is opgenomen als speerpunt in het gemeentelijk
rioleringsplan 2020-2023 zoals vastgesteld door de gemeenteraad in september 2019. Dit
heeft betrekking op het onderdeel wateroverlast door hevige neerslag. Klimaatadaptatie dient
ook een plek te krijgen in andere beleidsvelden zoals het nieuw op te stellen groenbeleid. 

5 17-jun-20 CDA algemeen De jaarstukken 2019 zijn al vele malen de revue gepssseerd . Ondertussen kennen
we alle in- en outs . Wel verrassend is dat het raadsvoorstelen raadsbesluit werden
aangepast na opmerkingen van onze ''accountant '' . Hier toch enkele vragen over
.Wordt hiermee onze externe accountant Baker Tilly bedoeld ? Wat is de reden dat
deze 4 extra kredietoverschrijdingen over het hoofd werden gezien en oorspronkelijk
niet werden opgenomen in het raadsbevoorstel/besluit ? het gaat hier tenslotte niet
over geringe bedragen .

Financieel/ Henk 
Kielman

Met ‘accountant’ wordt inderdaad extern accountant Baker Tilly bedoeld. Baker Tilly stelt het
accountantsverslag op en geeft de controleverklaring af.
We betreuren het, dat we in zo’n laat stadium voor aanvang van de gemeentelijke
besluitvorming nog tot aanpassing van het raadsvoorstel en raadsbesluit over zijn gegaan.

Hiervoor zijn twee redenen aan te geven.
1. Het feit, dat onze eigen controle over 2019 vertraging op heeft opgelopen door het vertrek
van een financieel adviseur en het uitvallen van onze financieel coördinator. Hierdoor is onze
eigen controle samen gaan vallen met de eindcontrole van accountant Baker Tilly. Beide
trajecten waren gericht op besluitvorming op 9 juli. Controle van de kredieten is één van de
laatste dossiers in onze controle.
2. In het raadsvoorstel en raadsbesluit dat u op donderdag 11 juni toegestuurd hebt
gekregen, werd nog uitgegaan van het feit, dat van de 4 kredieten reeds een dekking
aanwezig was en dus melding aan de raad in de jaarstukken 2019 alleen voldoende zou zijn,
en dat geen expliciete besluitvorming over de 4 kredieten noodzakelijk zou zijn.

Na bespreking van het accountantsverslag met accountant Baker Tilly hebben we zelf
besloten om deze 4 extra kredietoverschrijdingen toch als beslispunt op te nemen om
daarmee volledig rechtmatig te handelen en alle kredietoverschrijdingen transparant te
benoemen richting u als gemeenteraad. De kredieten, waar het om gaat, kunt u terugvinden
in het aangepast raadsvoorstel.

6 17-jun-20 CDA 11 Bij ( g) staat dat de winstneming voor de Verlengde Duinstraat lager uitvalt . Bij
vorige gelegenheden hebben wij gevraagd of deze locatie ook in de berekeningen
zaten . Dit was nog niet van toepassing werd er gezegd . Nu staat het er toch op .
Klopt dat ? Er zou nog een kavel niet verkocht zijn . Klopt dat ook ?

politiek Hans de 
Waal

In 2018 verliep de verkoop van de percelen binnen de planning. In de begroting van 2019
was gepland om alles verkocht te hebben. Daar is vertraging in ontstaan. Eind 2019 moesten
er nog twee kavels verkocht worden. Dit zal ook tekstueel worden aangepast in de definitieve
versie van de jaarrekening 2019. Vandaar dat de winstneming lager uitvalt. 

7 17-jun-20 CDA 43 Op deze pagina van de jaarstukken 2019 en in het herziene raadsvoorstel wordt
vermeld dat de budgetoverschrijding ''Scheldeweg Noord '' is aangevuld vanuit
andere budgetten ( riool en openbare verlichting ) waardoor het project binnen de
middelen werd gerealiseerd . Is dit geen contradicio in terminis 

politiek Hans de 
Waal

Inmiddels in de eindfase van het project (in boekjaar 2020) is er een doorbelasting verwerkt
vanuit andere budgetten. Op balansdatum (31 december 2019) was dit nog niet inzichtelijk.
Dit is geen tegenstelling, maar een latere verwerking van de juiste doorbelasting. 
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8 17-jun-20

D66

algemeen

Waarom valt het bedrag voor de klimaatmiddelelen volledig vrij voor de algemene 
reserve en waarom kiest het college ervoor om niet alle middelen te oormerkemn 
voor klimaatmiddelen?

politiek Jeffrey 
van 
Agtmaal

Deze extra middelen zijn in de decembercirculaire 2019 aan gemeenten toegekend voor het
realiseren en opstellen van een warmtevisie. De gemeente Woensdrecht verwacht dat het
realiseren van de warmtevisie haalbaar is met een werkbudget van 100.000 euro. Bij het
raadsvoorstel van de jaarrekening is daarom een besluitpunt om € 100.000 na
resultaatbestemming beschikbaar te houden voor realisatie van deze visie. Daarnaast doen
we al veel voor klimaat en duurzaamheid. Daarvoor zijn structureel reeds capaciteit en
middelen in onze meerjarenbegroting opgenomen.
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